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教育背景

中国政法大学法学学士。

专业经历

王力平律师曾在大型国有企业北京市城建集团任法务人

员，处理公司日常诉讼、非诉讼法律事务，负责防范法律

范围内的风险，开展员工法律知识培训。

执业领域及专长

王力平律师的执业领域主要为民商事诉讼仲裁、公司并购

重组等。王力平律师在公司法律事物、民事诉讼方面积累

了充足的执业经验，主办过多起重大疑难案件，曾经担任

多家事业单位、国企、民营企业的法律顾问，参与多次尽

职调查及项目的法律方案策划，其优质高效的服务，得到

客户的高度赞誉。

王力平律师拥有专业法律知识和丰富的工作经验，具备良

好的语言表达能力和谈判技巧；了解各种法律文件，熟悉

各类公文文本的书写，具有丰富的社会经验和较强的工作

能力；工作态度严谨、端正，工作作风积极、务实，考虑

问题全面、透彻，把握问题切中要害，能够理论联系实

际，具有良好的业务素质。

工作语言

中文 英文

Education
Graduate of China University of Political Science and Law.

Professional Experience
Attorney Wang worked as a legal officer in Beijing Urban 
Construction Group, a large state-owned enterprise, handling 
daily litigation and non-litigation legal affairs of the company. 
His responsibilities included   the prevention of risks within the 
scope of the law and conducting legal knowledge training for 
employees.

Practice Areas
Mr. Wang's practice areas are mainly civil and commercial litiga-
tion and arbitration, corporate mergers and acquisitions and 
restructuring. Mr. Wang has accumulated significant experience 
in corporate legal matters and civil litigation, and has been the 
legal advisor of many institutions, state-owned enterprises and 
private enterprises. He has participated in many due diligence and 
legal planning of projects. His quality and efficient services are 
highly appreciated by clients. Mr. Wang has a solid theoretical 
foundation and rich practical experience, good language expres-
sion ability and negotiation skills. He also has flexible under-
standing of various legal documents, familiarity with the writing 
of various types of official texts, wide social experience and 
strong working ability. Wang's rigorous and upright working 
attitude, positive and pragmatic working style, comprehensive 
and thorough consideration of issues, grasp of issues to the point, 
and the ability to link theory with practice, make him a highly 
skilled professional.

Language Skills
Mandarin and English


